
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1000
Vil ministeren kommentere Ekstrabladets artikel 14. juli 2012 om manglende
udnyttelse og måske nedlæggelse af Politigårdens fængsel, jf. artiklen: ”An-
satte frygter for sikkerhedsfængsels fremtid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2011-12
REU alm. del Spørgsmål 1000
Offentligt


